
Den 20.2.2009 
 
BESTYRELSENS BERETNING:  2.ord.generalforsamling 29.3.2009    
 
Vi har siden den sidste generalforsamling afholdt 4 bestyrelsesmøder 
samt gået vejene igennem nogle gange. Vi har også holdt møder med 
Tinkerup Grundejerforening nogle gange og haft kommunen på vejsyn vedr.Revlingestien. 
Dens tilstand er endnu ikke afgjort og endeligt aftalt med kommunen.  
 
Vejene er i det forløbne år 2008 ordnet 4 gange. Der er lagt grus på og skrabet 2 gange, og 
yderligere 2 gange er de blevet skrabet.  Vi håber vejret arter sig, så vi kan få lagt grus på og 
skrabet inden den 29.3.   
 
Vi kan til vores glæde se at enkelte grundejere har hentet grus , der jo ligger på Dyrholmvej 9 
hhv. Revlingestien ved Dongs transformator-station.  Vi vil fortsætte med at udlægge grus på 
de nævnte steder. 
 
Vi har ved gennemgangene af området anmodet nogle få grundejere om beskæring i henhold 
til kommunens vedtægter og har med  glæde konstateret, at det er efterkommet. 
 
Vi har lidt problemer med Revlingestien, der er lidt for smal nogle steder, men det problem 
håber vi bliver løst i løbet af foråret. 
 
Vi har i bestyrelsen fået tegnet en bestyrelsesansvarsforsikring, samt indkøbt et 
regneprogram til vor kasserer. 
 
Vi har gennem hele året haft et fint samarbejde i bestyrelsen, og det håber jeg vil fortsætte i 
det nye år.      
 
 
 
 
 
 
Vi henstiller til alle grundejere, samt Deres besøgende at overholde 
hastighedsbegrænsningen af tre hensyn: 
Børnene 
De ældre 
Og også af hensyn til vejene, de holder bedre når hastigheden holdes 
PS bremselængden er også længere når der køres for stærkt. 
 


